

2023-08-18

ယနေ့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးအဖြစ် နှစ် 30 ပြည့်မြောက်နေ့ ဂုဏ်ပြုသည့် ထင်ရှားသော မှတ်တိုင်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်အတွင်း ထူးချွန်မှုကို မွေးထုတ်ရန် မျှဝေထားသော ကတိကဝတ်များဖြင့် ကြီးမားသော သင်ယူမှု၊ ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုနှင့် အပြည့်အဝ အံ့ဩဖွယ်ကောင်းသော ခရီးတစ်ခုဖြစ်ခဲ့ပါသည်။

ရပ်ရွာနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့နှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံခြင်း၊ ခိုင်မာသောဆက်ဆံရေး တည်ဆောက်ခြင်း ၏အရေးပါမှုကို အသိအမှတ်ပြုခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏သက်ဆိုင်သူများ၏ ထူးခြားသောလိုအပ်ချက်များကိုနားလည်ခြင်း တို့ကို အစကတည်းကပင် ကျွန်ုပ် ဦးစားပေး လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးများ၊ ဝန်ထမ်းဖိုရမ်များနှင့် လေးပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများမှ တစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ၊ အကြံဉာဏ်များနှင့် ဆန္ဒများကို ကျွန်ုပ် နားထောင်ခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ ဤအပြန်အလှန်ဆက်သွယ်မှုများသည် ခရိုင်၏ အားသာချက်များနှင့် တိုးတက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏နားလည်မှုကို ပုံဖော်ရာတွင် တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်ပေ။

ဤကနဦးကာလအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့စတင်လုပ်ဆောင်ခဲ့သော အဓိကလုပ်ဆောင်မှုများ ထဲမှတစ်ခုမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ [H-PRIDE](#) ကတိကဝတ်ဖြစ်သည်။ ဤကတိကဝတ်သည် ကျောင်းသားတိုင်း ရှင်သန်နိုင်သည့် အားလုံးပါဝင်ပြီး သာတူညီမျှရှိသော ပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖန်တီးရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ သဘောထားကို အလေးပေးဖော်ပြပါသည်။ ကြည့်ရှုခြင်း၊ နားထောင်ခြင်းနှင့် သင်ယူခြင်းတို့ကို အာရုံစိုက်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို သက်ဆိုင်သူအားလုံး၏ အသံများနှင့် အတွေ့အကြုံများမှ အသိပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း သေချာပါသည်။

ဤကာလအတွင်း အရေးကြီးသော လှုပ်ရှားမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သော်လည်း ဤအပြောင်းအရွှေ့ များသည် ပိုမိုကြီးမားသော မျှော်မှန်းချက်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင် တိုးတက်မှုအတွက် လိုအပ်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သိထားပါ။ အပြောင်းအလဲသည် စိန်ခေါ်မှုဖြစ်နိုင်သော်လည်း ဤဆုံးဖြတ်ချက်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ပိုမိုတောက်ပသောအနာဂတ်အတွက် လမ်းခင်းပေးမည်ဟု အခိုင်အမာယုံကြည်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ပထမရက် 30 အတွင်း ရရှိခဲ့သော နွေးထွေးသော ကြိုဆိုမှု၊ ပံ့ပိုးမှု နှင့် ကောင်းကျိုး လိုအင်ဆန္ဒများအတွက် အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းမှာ ထူးခြားပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ မျှဝေထားသော ပန်းတိုင်များသို့ အတူတကွလုပ်ဆောင်ပေးသည့်အတွက် ၎င်းတို့၏လမ်းညွှန်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အနာဂတ်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်၏ လက်ရှိအနေအထားကို ထူးချွန်ကောင်းမွန်အောင် နှောင့်ယှက်မည့် အခွင့်အရေးအတွက် စိတ်လှုပ်ရှားပါသည်။

ဤမှတ်တိုင်ကို ပြန်တွေးကြည့်သည့်အခါ ကျေးဇူးတင်ခြင်း နှင့် လေးနက်သော ရည်ရွယ်ချက် နှင့် ပြည့်စုံပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရီးမှာ ယခုမှစတင်နေသည်ဖြစ်ပြီး စုပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် ထူးခြားသော ရလဒ်များရရှိမည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။ ကျောင်းသားတိုင်း ကြီးထွားတိုးတက်ပြီး ၎င်းတို့၏ အလားအလာ အပြည့်ကို ရောက်ရှိနိုင်သည့် အနာဂတ်ကို အတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ တီထွင်ဆန်းသစ်ပြီး ထူးချွန်မှုအတွက် နှောင့်ယှက်ခြင်းများကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ကြပါစို့။